
                                   P r o t o k ó ł   Nr  46 /  2009 
    

      z sesji  Rady Miejskiej w Sławnie  odbytej w dniu 30 listopada  2009 r. 

     -pod  przewodnictwem  Edyty Szczygielskiej    –  Przewodniczącej Rady. 

                          

                Sesję rozpoczęto o godz. 9 
00  -      

 zakończono  o godz. 9 
 25 

                                                                  

     

                Sesja odbywała się w budynku  Urzędu Miejskiego. 

 

                Na stan  15 radnych   -  udział  w sesji  wzięło  14 radnych. 

      

                Nieobecny  -    I. Niester 
                                                                                                                                                                                                                                  
          

                                Ponadto w sesji  udział wzięli : 

                                ------------------------------------- 

  

      Burmistrz,  z-ca  Burmistrza, Prezesi  Spółek Miejskich, kierownicy  jednostek            

   organizacyjnych,  pracownicy  UM, przedstawiciele  prasy  oraz  zainteresowani    

   mieszkańcy  miasta. 

                                                                                                                                                                                                                  

                                                                             /  listy  obecności  w załączeniu /                  

          

         Na podstawie listy obecności Przewodnicząca  stwierdziła, że na sali 

    obecnych   jest  14 radnych, co stanowi  quorum  do  podejmowania   

    prawomocnych  uchwał.    
                                                       

                                                          Porządek obrad: 

 

  1. Przyjęcie porządku obrad. 

  2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  3. Interpelacje  radnych. 

  4. Wolna Trybuna.                                                                        

  5. Podjęcie uchwał  w  sprawie :     

      a/  przyjęcia  rocznego programu współpracy  Miasta  Sławno  z organizacjami    

           pozarządowymi oraz podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku         

           publicznego na 2010 rok, 

     b/  uchwalenia regulaminu kompleksu boisk sportowych  „ Moje  boisko – Orlik      

           2012 ”  położonego w Sławnie  przy ul. Kossaka 31,    

     c/  zmieniająca  Uchwałę  Nr XXXVII/  207/ 2009  Rady Miejskiej  w Sławnie 

           z  24 lutego 2009 r.         

     d/  zmieniająca  Uchwałę  Nr XXXI/ 226/ 2004 Rady Miejskiej w Sławnie 

          z dnia 30 grudnia 2004 r.         

     e  / zmiany  budżetu  miasta  na 2009 rok.          
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     6. Informacja Burmistrza Miasta  o pracy w okresie między sesjami.    

     7 . Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach  w okresie między sesjami.   

     8. Odpowiedzi na  interpelacje radnych.   

     9. Wnioski i zapytania radnych. 

 

   Ad.1 

   -------   

               Rada  12 głosami „za”  i 2  „ wstrzymującymi ”  przyjęła dzisiejszy   

      porządek obrad.     

   

   Ad.2 

  ------           

              Przewodnicząca Rady  poinformowała, że  na wspólnym posiedzeniu 

        Komisji  - po wysłuchaniu  protokolanta ustalono, że zostanie  wprowadzona                     

        jedna zmiana  w protokole z sesji  w dniu 30.10.2009 r.    

        W projekcie napisano :  radna B. Konfederak w odniesieniu do wypowiedzi         

        radnej p. K. Tęgosik  poinformowała, że przeniesienie  posiłków ze szkół       

        do budynku  MOPS  przy ul. Mielczarskiego  nie będzie dobrym rozwiązaniem,    

        ponieważ  mieszkańcom Osiedla Dzieci Wrzesińskich  będzie tam stanowczo      

        za daleko.   

        Tekst ten został zmieniony następująco :   radna B. Konfederak  w odniesieniu 

        do wypowiedzi radnej K. Tęgosik  powiedziała, że  nie pozwoli  -   aby ze       

        Szkoły Nr 1  zostało przeniesione wydawanie posiłków do budynku  MOPS,      

        ponieważ dla mieszkańców  Osiedla Dzieci  Wrzesińskich  będzie  tam   

        stanowczo za daleko. 

 

         W wyniku głosowania  -  protokół  z  poprzedniej sesji przyjęto  jednogłośnie   

       z  uwzględnieniem  powyższej zmiany.     
                                                              
  Ad.3 

 -------                            

                                                           Interpelacji  nie zgłoszono     

            

  Ad. 4        

 --------                   

                                                       Wolna  Trybuna    

      

           W ramach  „Wolnej Trybuny ” -  p. B. Bireta  zam. w Sławnie  przy    

     ul. Rapackiego  w swojej wypowiedzi poruszyła sprawę dot. opieki  nad 

     zwierzętami. Poinformowała, że sama  opiekuje się kotami, których jest 

     ok. 40, karmi je i już  nie ma środków na ich utrzymanie. 

 



                                                                 -   3   -   

 

         Zwróciła się  do  Burmistrza Miasta z prośbą o pomoc – ponieważ jak 

    stwierdziła - koty też są  potrzebne  / wyłapują szczury  /         

    Powiedziała, że  idzie zima - ciężkie czasy  i prośba  aby otworzyć swoje serca                      

    dla tych biednych zwierząt, w imieniu których  i swoim bardzo  dziękuje.       

 

  Ad. 5                                   

 -------              

               Przedłożone  projekty uchwał  były szczegółowo przeanalizowane 

     na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady, na których  uczestniczył 

     zastępca Burmistrza,  p. Skarbnik, oraz pracownicy Urzędu, którzy na   

     na bieżąco   udzielali wyjaśnień   i  odpowiedzi na  zadawane  pytania 

     radnych. 
                                                                 

  Ad. 5 a   

  ---------        

            Rada 13 głosami  „za”  i 1 „ wstrzymującym ”  podjęła  Uchwałę 

    Nr  XLVI/ 259  / 2009  w sprawie  przyjęcia  rocznego programu  współpracy        

    Miasta Sławno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

    działalność pożytku publicznego  na 2010 rok.     

                                                

                                                                                      /  uchwała  w załączeniu  / 

   Ad. 5 b                                                                                                                                              

  ----------                                                                        

                  Rada  jednogłośnie   podjęła Uchwałę  Nr  XLVI/ 260 / 2009 

        w sprawie  uchwalenia  regulaminu  kompleksu  boisk sportowych 

       „ Moje boisko – Orlik  2012 ”  położonego w Sławnie  przy ul. Kossaka 31.   

       

                                                                                      /  uchwała  w  załączeniu  /   

  Ad. 5 c   

  ---------- 

 

         Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr XLVI / 261 / 2009  zmieniającą Uchwałę   

    Nr XXXVII/ 207/ 2009   Rady Miejskiej w Sławnie  z  24  lutego 2009 r.   

   

    / dot. dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2009 roku / 

                

                                                                                        / uchwała w załączeniu  /   

 

   Ad. 5 d 

   ---------        

                    Rada  jednogłośnie  podjęła Uchwałę  Nr XLVI/  262/ 2009    

  zmieniającą  Uchwałę  Nr XXXI / 226/ 2004  Rady  Miejskiej w  Sławnie        

  z dnia 30 grudnia 2004 r.       
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      /  zmiana ta dotyczy  zwiększenia kwoty przeznaczonej  na poprawę     

         infrastruktury  drogowej  w  Wieloletnim  Planie Inwestycyjnym  na lata 

        2007  -  2013  /    

                                              

                                                                                        /  uchwała  w załączeniu  / 

    Ad. 5 e               

   ---------     

 

                 Rada  13  głosami „za” i  1 „ wstrzymującym”  podjęła  Uchwałę 

   Nr  XLVI / 263 / 2009  w sprawie  zmiany budżetu  miasta na 2009 rok.      

                                                                                                                     

    Ad. 6 

   ------- 

                  Informacja Burmistrza Miasta o pracy w okresie między sesjami    

        została sporządzona  na pismie i przekazana wszystkim radnym w dniu 

        26 listopada 2009 r.  -  na  wspólnym posiedzeniu Komisji RM.         

                                            

                                                                                 /  informacja  w załączeniu   /   

   Ad. 7 

   ------ 

              Informacja  Przewodniczącego Rady o działaniach  w okresie między 

         sesjami  została przedłożona do wiadomości radnym w formie pisemnej.   

       

                                                                                  / informacja w załączeniu  /                                                                   

   Ad. 8 

  --------     

                                                 Interpelacji nie zgłoszono.                 

         

      

          Na poruszoną sprawę p. B. Birety odn. udzielenia pomocy w utrzymaniu       

    kotów  odpowiedzi  udzielił  Burmistrz K. Frankenstein. Poinformował, że 

    pomoc  taka  była już kilkakrotnie  udzielana / w 2009 r. była kupowana żywność /   

    i  jeżeli możliwości finansowe  miasta  pozwolą  -  to rozważy  się dalszą                

    pomoc w tym zakresie. Jest to temat do  przedyskutowania  -  natomiast też nie      

    można tutaj popaść w jakąś skrajność i  zamienić  Sławna w hotel dla kotów.   

    Musi być zachowana  równowaga  w  tym  wszystkim.    

                                     

    Ad. 9 

   ---------   

                                             Wnioski  i  zapytania radnych. 
 

      1. Radny S.  Zaborowski  -  poruszył sprawę dot. oflagowania naszego miasta.    
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     Powiedział, że jak na ok. 14 tysięczne miasto – jest to trochę za  skromne      

     i należałoby coś pomyśleć  -   aby  zwiększyć jego oflagowanie. 

     Tak samo pracownicy Urzędu  i radni  – bo to jest ich obowiązek. Jest to sprawa,             

     która w następnych  latach będzie  do zagospodarowania.       

      

                 

                 

  W związku  z  wyczerpaniem porządku dziennego  Przewodnicząca     zamknęła 

obrady.    

 

 Protokołowała :     

 T. Ożóg      

                                                                                                      

 

 

 

 

 

 

                                                    


